
Referat fra bestyrelsesmøde den 8. april 2022 
Deltagere: Jens Arne Petersen, Elise Kølleskov, Hanne 
Thomsen, Inge Merete Drejergaard, Lene Andersen, Bodil 
Skov, Jørgen E Kretzchemer, Suppleanter: Jørgen Hansen, 
Lene Rasmussen. Ældrerådets repræsentant: Annette 
Strøm Thysen. 
Afbud: Jørgen Hansen, Jørgen Kretzchemer. 
Dagsorden:  

1. Godkendelse af dagsorden 
2. Godkendelse af referat 
3. Orientering status  

Konstituering af bestyrelsen 
Byggesag 
Udendørs fitness 
Personale/rengøring 

4. Økonomi foreningen/ Økonomi Cafeteriet 
5. Aktivitetsudvalget/ orientering 
6. Almen orientering 
7. Eventuelt 
8. Dato for næste møde 
1. Dagsorden godkendt 
2. Flere forskellige aktiviteter blev foreslået under 

generalforsamlingen. 
3. Konstituering af bestyrelsen: Formand: Jens Arne 

Petersen, kasserer: Elise Kølleskov, næstformand 
Hanne Thomsen, sekretær Inge Merete Drejergaard, 
bestyrelsesmedlemmer: Lene Andersen, Bodil Skov, 



Jørgen E Kretzchemer, suppleanter: Jørgen Hansen, 
Lene Rasmussen.  
Byggesag: Vi har fået nye møbler, vi afventer stadig en 
branddør, inden den nye havestue kan blive indviet. 
Fliserne skal fuges, klinkerne ligger ikke godt.  
Anlægsprojekt: Vi har fået bevilget 500.000 kr. fra 
bydelsfonden, vi har ansøgt Veluxfonden, og 
anlægsfonden om penge til projektet.  
Rengøring: Mette og Henrik har vi til 1.juli, de har helt 
styr på rengøring sammen med Gurli. Gurli har 
overtaget blomsterne efter Bente. Jette ekstra i 
køkkenet tirsdag og torsdag i alt 6 timer om ugen. 
Bemandingen i køkkenet ser således ud: Mandag: 
8.00- 12.00: Bodil Skov, Nini, Caroll, 12.00- 16.00 
Merete Nielsen. Tirsdag: 8.00-12,00 Vivi Møller, Elise 
Kølleskov, 12,00-16,00 Elise Kølleskov, Janne 
Vindskorp Nielsen (ny) Onsdag: 8.00-16,00 Hanne 
Thomsen, 9,00-13,00 Lene Rasmussen, Torsdag: 8.00-
Lene Andersen, 12,00-16,00 Inger Merete Drejergaard, 
fredag: 8,00-12,00 Ida. 

4. Økonomi Foreningen: Vi mangler 30 kontingent 
betalinger, vi har fået 20 nye medlemmer. Der er 
brugt en del penge til vedligeholdelse af huset. Der er 
købt en udendørs hjertestarter kasse til 6.500 kr. den 
skal sættets op ved hovedindgangen. Cafeteriet 
økonomi ser fornuftigt ud.  
 



5. Aktivitetsudvalget aflyser turen til Kolding, hvis der er 
for lidt tilmeldt. Revyen i Kerteminde, er der rigtig 
mange tilmeldt. 11. Maj bliver der syng sammen kl. 
13.30. 

6. Under eventuelt: Bliver der påpeget, at referatet skal 
ud seneste 14. dage efter bestyrelsesmødet.  

7. Næste møde fredag den 10. juni kl. 9.00 i 
skibhuscentret. 
Referent. Hanne 
 

 


